
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 7 februari 2010

Aanwezig: Christophe B, Christophe D, Hanne, Jorien, Joris B, Karel, Mattia, Michael D, Michael M,
Natascha, Pieter V, Sander, Simon, Stijn, Thomas, Tim, Vincent, Vinnie, Yana, Glas (22u40)

Verontschuldigd: Lynn, Peter

Afwezig: Koen, Lore, Pieter VH

De vergadering wordt geopend om 22u07.

Nieuwe secretaris

Sanne stapt uit het presidium. Vincent wordt aangeduid als secretaris voor deze vergadering. Er wordt later een
regeling uitgewerkt met Vincent en Peter om het secretarismandaat samen te doen.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepunten: Part I

NOG TE DOEN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Evaluatie Filmavond Herfst Janne 18/10/2009
Evaluatie t-shirts en linten op docuwiki Hanne 18/10/2009
Evaluatie 24u-loop Sander 02/11/2009
Livingblad up to date houden Mattia 15/11/2009
voor een nieuw bordje zorgen Christophe B., Mattia, Michaël M. 15/11/2009
Evaluatie (zaal)voetbal Sport 29/11/2009
Evaluatie cantusklas Cantus 29/11/2009
IKZ plannen Mattia 07/12/2009
Evaluatie Provinciezuip Pieter VH 13/12/2009
guido contacteren voor J&B bekertjes PR 13/12/2009
Semesterevaluatie op docuwiki zetten Bepaalde posten 20/12/2009
Evaluatie Gokbar Marin 06/02/2010
Audiokabel kopen Bar 07/02/2010
HHR online zetten Vincent 07/02/2010
Bolderkar herstellen Michaël M en Pieter 07/02/2010
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GEDAAN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Verzekering zoeken en regelen Sanne 30/09/2009
banner in orde brengen Lore 15/11/2009
IFB T-shirts regelen Sander 15/11/2009
Geld tellen van de living Thomas 13/12/2009
Het aantal gekochte drank aan Thomas doorgeven Materiaal 13/12/2009
Kalender ontwerpen Grafisch 13/12/2009
Kerstkaartje maken Grafisch 13/12/2009
Podiumelementen regelend voor festival Jorien 13/12/2009
Schmink zoeken Jorien 07/02/2010

Mededelingen

• Gert, Joris T, Jeroen en Nils stappen uit het kernpresidium en worden medewerker.

• Sanne stapt uit het presidium.

• De werkgroepen IKZ en naaktkalender moeten dringend samenkomen, vul de doodles in!

• Er wordt (bijna vervallen) drank rondgedeeld. Er zijn nog massas brikjes fruitsap die bijna vervallen, deze
mogen meegenomen worden!

• Pieter Verhoeven stapt in GAK.

• De bolderkar is bijna gemaakt, het wiel moet nog gemonteerd worden.

• De winastickers zijn bijna op. Vincent gaat bij Acco kijken of er nieuwe gedrukt kunnen worden.

Samenstelling Kiescomité (coöptatie Charlotte)

De kringvergadering wordt geopend. Charlotte wordt gecoöpteerd in kiescomité. We sluiten de kringvergadering.

Voorbije activiteiten

Gokbar De godcenties zijn niet uitgereikt. Hierover kan best duidelijkheid naar de leden toe komen, want anders
zouden sommige leden wel eens verontwaardigd kunnen zijn.

Kerstfeestje Vinnie heeft de docuwiki aangevuld. Het financieel overzicht van Alma was er snel, de 9 vleespakket-
ten die over waren zijn niet aangerekend. Het kerstfeestje zal dus financieel goed draaien, Vinnie schat -100
in plaats van -400 zoals begroot. Het is jammer dat de eerstejaars testen van calculus hadden, zowel de dag
zelf als de dag nadien.

Chinees Nieuwjaar Wina heeft meegedacht over promotie van het event en we hebben 1 shift gedaan, er was niet
meer gevraagd van ons. We hebben met LOKO een filmpje gemaakt, maar uiteindelijk is het niet getoond.
We hebben het gevoel dat LOKO enkel gebruikt is voor promotie en geld, en niets heeft teruggekregen. De
show bevatte nogal wat politieke propaganda en was vaak moeilijk verstaanbaar omdat het grotendeels in
het Chinees was. Er was de intentie om Leuvense studenten te betrekken, maar dan moet de show natuurlijk
wel te volgen zijn voor hen. Dit alles wordt nog besproken op de LOKO AV.

2



Sneeuwreis Volgens Wally was de sneeuwreis een daverend succes. Er waren zoals altijd enkele problemen maar
die zijn onderweg opgelost geraakt. De waarborgen moeten nog van Sportura terugkomen, dit wordt in het
oog gehouden. Er is geen jenever uitgedeeld, dat wil zeggen dat we die nog tegoed hebben. De sneeuwreis
wordt gedetailleerd besproken op de volgende Scientica AKV.

Komende activiteiten

Openingscantus Komt in orde, er zal een verrassing zijn. EJW mag zeker reclame maken bij de eerstejaars, en
natuurlijk mag iedereen reclame maken bij iedereen!

Spelletjesavond Er is nog drank over van de vorige spelletjesavond, EJW zal de voorraad bekijken om de winkellijst
op te stellen. Verder komt alles in orde.

Gothicbar Er moeten nog wat dingen geregeld worden. Het thema zal niet te serieus genomen worden, we willen
niet de hele tijd gothic en metal draaien. De vraag wordt gesteld waarom we een gothicbar als eerste bar
nemen, gaat dit geen mensen afschrikken? Er was niet veel keuze omdat de meeste andere bars een vaste
datum hebben. En het is de openingsbar, er zal waarschijnlijk toch veel volk zijn. De financiële status van
barteam wordt later op de avond bekeken en dan wordt nog beslist of een gratis vat mogelijk is.

Kroegentocht De kroegentocht is uitgesteld naar dinsdag 16 maart (week 6).

Grote EJW-spel Voordien gekend als Gotcha. Mattia heeft in de examens met de politie gebeld, zij vonden een
“moordspel” niet kunnen in tijden van een vermoedelijke seriemoordenaar die in Leuven actief was en hebben
onze aanvraag afgekeurd. We hebben het spel dus hernoemd, en we gaan (zoals oorspronkelijk gepland was)
vermoorden door kusjes te geven. Dit lijkt ons wel safe om te doen. Er zijn al redelijk veel inschrijvingen.

Plakdagen fotoboek Omdat de jaren nu in fases zijn overgegaan gaat Toon wat moeten sleutelen aan de code
van het fotoboek. Hij zal indien nodig hulp van Babs en webteam vragen. Er zijn plakdagen op dinsdag,
woensdag en donderdag van de tweede week. Toon vraagt of er ook in de bar kan geplakt worden, en
om eventueel de bar een uurtje vroeger te openen. Dit lijkt geen probleem voor barteam. Verder wordt
er geplakt op de campus en in de living. Er moet zeker een tekstje in de winagenda en op de site komen.
Iedereen mag tijdschriften meenemen tegen volgende week om de plakfragmenten uit te halen! We mogen
niet vergeten de bitterballen als beloning te geven, dit moet ook in het tekstje vermeld zijn. Neem mensen
mee om te plakken!

SciFi Filmavond Komt in orde. Greet is verantwoordelijk. De films staan in de winagenda.

Anti-valentijnbar Het concept is een bedrieg-je-liefbar maar dan iets minder cru geformuleerd. Er wordt nog over
nagedacht.

Maffe Experimenten We organiseren met behulp van de departementen volgende activiteiten:

Wiskunde Er worden 2 sessies georganiseerd, 12u-13u en 13u-14u in een lokaaltje in de B. Er wordt geopperd
dat dit misschien beter in het aquarium kan zodat voorbijgangers het opmerken. Er zijn al wat ideeën
voor experimenten, maar ze moeten nog wat uitgewerkt worden. Mariën en Cie gaan helpen bij de
uitwerking en op de dag zelf.

Fysica Er zijn de hele dag kleine experimenten: vanalles in vloeibare stikstof steken, proeven met thermis-
che cameras, het effect van magneten op CRT-monitors, eventueel een bad met niet-newtoniaanse
vloeistof, . . . Er zijn ook wat grotere dingen: we kunnen de muondetector en stralingsdetectoren van
het departement fysica gebruiken, we gaan random dingen testen op hun stralingsgehalte. Hiervoor is
vooraf wat scholing nodig over hoe de apparatuur te gebruiken, dus we hebben ook wat vrijwiligers
nodig om dit uit te leggen. Hanne wil dit doen, Thomas misschien ook wel. Verder zijn er misschien
demonstraties met scanning tunneling microscopen.

Infomatica Er zijn al zeker 2 demos: blad-steen-schaar tegen de computer en een interactieve sudoku-solver.
Deze lopen heel de tijd door. Er komen nog een aantal voorstellen, deze mogen zeker nog doorgegeven
worden aan Vincent. Pieter en Vincent zullen de standjes bemannen.
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’s Avonds is er een dure receptie, de bedoeling is dat we wat socializen met de scholieren uit het middelbaar
en onze ervaringen delen. Hier mag zoveel mogelijk volk op afkomen. Info over de hele dag staat op de
website, http://kringraad.scientica.be/mafexperiment. Iedereen mag naar de experimenten komen!
Voor sommige experimenten moet je wel vooraf inschrijven via de site. Als je middelbareschoolstudenten
tegenkomt op de campus mag je zeker reclame maken. Er zijn al inschrijvingen, een aantal sessies zitten
zelfs al vol. We kunnen nog mails naar proffen met open lessen sturen zodat zij reclame kunnen maken voor
de maffe experimenten.

Cafésportavond Komt in orde, alles wordt maandag geregeld. Sport merkt op dat hun activiteit weer samenvalt
met een andere activitet. Dit blijkt toch niet zo erg te zijn, de receptie van de maffe experimenten duurt
maar tot 20u ten laatste.

Lezingenreeks Vanuit Wina hebben we Lieven Scheire voor een lezing gevraagd, hij zal het hebben over rel-
ativiteitstheorie en kwantummechanica. Er is wat bezorgdheid geuit om iemand die in het tweede jaar
fysica gestopt is te vragen een lezing te geven voor mensen die er waarschijnlijk meer van weten dan
hij. Er zitten natuurlijk ook andere wetenschappers in de zaal, maar we kunnen misschien toch vra-
gen of er een lichte spin aan het verhaal mogelijk is zodat ook fysici iets aan de lezing hebben. Buiten
onze eigen lezing zijn er nog lezingen van biochemie en geologie. Meer informatie staat op de site
(http://kringraad.scientica.be/lezingenreeks). Het zou leuk zijn als er ook mensen van ons naar
de andere lezingen gaan.

Sterrenkijken Wanneer is het nu sterrenkijkavond? Zaterdag is er vergadering van WEGA, dan kan Thomas
misschien een datum afspreken. Hanne heeft een aantal data voorgesteld waarop geen andere activiteiten
zijn. Thomas zal kijken wat er mogelijk is.

Ruimteweek is afgeschaft/verdwenen omdat Sanne dit ging uitwerken. Er is nu wel geld over met GAK, als
iemand een idee heeft voor een activiteit mag dit doorgegeven worden.

Festival De 4 groepjes (The Sex Toys, Nova Zembla, The Executive en Willow) liggen vast. De technische kant
komt in orde. Vanaf maandag kunnen we beginnen plakken, de werklijsten komen on-line. Kaarten zijn te
krijgen via de jaarverantwoordelijken, de cudi en bij JJ records in Leuven. Spoor mensen aan om te komen,
geef ook de website squadrock.be door. Maandag is er festivalvergadering. Maandag moeten ook de
affiches (en de kalenders van het tweede semester) gehaald worden bij de drukker, Tim en Boogie rijden met
auto naar Zwart op Wit.

Samenstelling kernraad

Nu Sanne stopt met het presidium is er een plaats open in de kernraad. Aangezien Vincent secretaris van kernraad
zal worden, wordt hij verkozen als lid van de kernraad.

Kelder

Wat gaan we doen met de overschot van het zware bier van Scientica? We hebben ooit gezegd dat we het bier
gingen houden als het er nog stond na het eerste semester. Gaan we dat echt doen? Het was al lachend overeen
gekomen, maar het is wel op een officiële AKV gezegd en Scientica heeft niet meer naar het bier gevraagd. We
melden het nog eens op de volgende AKV, want de bakken mogen echt wel eens weg.

Het statiegeld van de bakken die al een tijd in de kelder stonden is binnengebracht, er is nieuw bier gekocht.
De kelder is opgeruimd, het was nodig. Er mogen nog wat duidelijke aanwijzingen komen over waar het nieuwe
materiaal (zoals de bierbrouwinstallatie) geplaats wordt, de mensen die iets uit de kelder nemen zijn immers niet
altijd diegenen die het terugzetten. De frigo is uitgekuist. Het PC-afval is nog niet in orde. De TL-lampen in de
living zijn gezelliger geworden, er zijn servetten rond gewikkeld als proof of concept. Materiaal mag crêpepapier
kopen voor een deftige uitwerking.
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Erkenning NSV subsidiecommissie LOKO

NSV heeft een aanvraag ingediend bij subsidiecommissie van LOKO. Vroeger was het niet nodig dat NSV subsidies
kreeg, omdat ze rechtstreeks lokalen van de KUL konden gebruiken. Nu heeft de KUL deze verantwoordelijkheid
echter aan LOKO doorgegeven. Erkenning houdt in dat NSV subsidies kan aanvragen bij LOKO. Dit is meestal
voor het gerbuik van lokalen van de KUL. In theorie kan ook hun drukwerk gesubsidieerd worden, maar het is
hen waarschijnlijk vooral om de lokalen te doen. Andere politiek-gëınspireerde verenigingen zijn al erkend. Een
voorwaarde voor erkenning is dat de vereniging zowel in letter als in geest de rechten van de mens moet erkennen.
Op LOKO werd echter geopperd dat NSV in geest misschien rascistisch is. De vraag is gerezen of de LOKO AV
over de geest van een wet kan oordelen? Hier is een kringstandpunt over aangevraagd.

Argumenten voor het oordelen over de geest van de wet:

• Wie moet er anders over oordelen?

• We willen net zelf kunnen beslissen of we een vereniging toelaten.

• Er moet toch ergens een lijn te trekken zijn over wanneer een vereniging toegelaten wordt, daar moet toch
over beslist worden? (tegenargument: daarvoor hebben we net een reglement)

Argumenten tegen:

• Juristen van het hoogste kaliber hebben het al moeilijk met dat type vragen, kunnen wij er dan over oordelen?

• Zolang ze niet voor een rechtbank veroordeeld zijn voor rascisme, kunnen wij dat toch niet doen?

• Nemen we geen politiek standpunt in als we een bepaalde vereniging zouden toelaten of afkeuren? LOKO
moet apolitiek blijven.

• Als we niet alles weten van een bepaalde vereniging, hoe kunnen we oordelen?

We merken op dat de vraagstelling misschien niet helemaal duidelijk is. We maken een onderscheid tussen “kijken”
of ze rascistisch zijn en “oordelen” of het zo is. Bij “kijken” nemen we bijvoorbeeld voorgaande veroordelingen of
andere objectieve informatie in acht. Bij “oordelen” zouden we bijvoorbeeld zelf een commissie oprichten om te
controleren of de vereniging aan de wet voldoet. Er wordt geopperd dat “kijken” eigenlijk gewoon de letter van
de wet volgen is, en dus niets met de discussie te maken heeft.

We besluiten dat we wel willen rekening houden met de geest van de wet, maar we willen niet zelf oordelen of een
bepaalde vereniging hier aan voldoet. De vraagstelling op LOKO was onduidelijk, we gaan hierrond dan ook meer
duidelijkheid vragen.

De daarop volgende vraag is dan: stel dat we toch moeten oordelen, gaan we NSV dan erkennen?

Als we hen niet erkennen, moeten we natuurlijk een goede reden hebben. Bovendien, als we hen erkennen wil dat
niet zeggen dat we akkoord gaan met hun gedachtegoed. En er blijft een onderscheid tussen de vereniging en
de leden van de vereniging, hoewel Wina misschien veel nerd heeft als leden roepen we toch geen mensen op om
nerd te zijn. Er wordt opgemerkt dat wij als PV-leden misschien niet genoeg weten over NSV en dus onthouding
moeten stemmen. En ook al weten we genoeg van de stemming, als we vinden dat we niet kunnen oordelen,
moeten we dan niet principieel onthouding stemmen? Maar aan de andere kant, als we niets tegen hen vinden,
moeten we dan niet gewoon ja stemmen?

We zullen ja stemmen, omdat we geen argument tegen hen hebben in het algemeen. Zolang niet objectief is
aangetoond dat ze rascistisch zijn, zien we geen reden om hen niet toe te laten.

Varia

• Het Regentonneke (eigenlijk niet meer als een hernoemde Winagenda) komt er maandagmiddag, Acco was
dicht tijdens de vakantie.

• Mensen blijven soms niet ingelogd op de website. Heeft webteam iets gedaan? Niemand weet van iets. Bij
blijvende problemen kan je best gewoon webteam contacteren.
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• OWG organiseert opnieuw een Plan Achterban op woensdag 17 februari. Dit komt in orde.

• Het bier in de frigo is overtijd, wie wil mag dit meenemen of opdrinken. Mattia kan het bier echter niet aan.

• Vincent geeft binnenkort een infosessie over Summer of Code, hij zal het lokaal aanvragen via Wina.

• Woensdag om 21u is er een infosessie van een opkomende ploeg in de living, Vinnie en Boogie willen hun
motivatie geven en hun visie over de structuur van Wina, in het bijzonder hoe ze de kernraad en de PV zien.

• Maandag komt er een tekstje van kiescomité in de Winagenda.

• We hebben nu een sponsoringscontract met KBC, gebruik de logo’s op de juiste plaatsen!

• Sommige foto’s van vorig semester moeten nog online komen.

• Zet de toekomstige activiteiten van je post op de site, desnoods zonder tekstje. Zo komen ze toch al op de
kalender te staan.

• Mattia is er donderdag en vrijdag niet, contacteer Jorien als je de presides nodig hebt.

• Binnenkort hebben we opnieuw ons ereledendiner. Er wordt een werkgroepje opgericht met als leden Boogie,
Jorien, Mattia, Michael D en Hanne.

• Mattia en Jorien gaan een teambuildingsactiviteit organiseren. Als je hiervoor een doodle krijgt kan je die
dus best snel invullen!

Actiepunten: part II

Actiepunt uit te voeren door tegen
autoritaire macht op Toon uitoefenen over cantuskan Mattia 21/02/10
nieuwe winastickers laten maken Vincent 21/02/10
foto’s vorig semester online zetten Fototeam 21/02/10

De vergadering wordt gesloten om 00u18.

Vincent Verhoeven (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op 21 februari 2010 om 22u00 in de Wina living.
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